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Protokollat 
over styrelsesmødet torsdag den 27. oktober 2022 kl. 18.30 på Sønder Brarup Danske Skole 
 
Til stede: Michael Kiel, Jesper Andersen, Maureen Hölzl, Mats Rosenbaum, Troels Kaysen, Moritz 
Butz, Udo Jessen, Andrea Heimrath, Paul Salwik, Anne Hahn-Ruempler, Lars Kofoed-Jensen, Petra 
von Oettingen, Søren Neess Priisholm, Eberhard von Oettingen, Ilka Börner, Solveig Bendorff, Daniel 
Dürkop og generalkonsul Kim Andersen 
 
Deltaget virtuelt: Marie Werngreen 
 
Afbud: Søren Harnow Klausen 
 
Protokolfører: Sabine Oetzmann 
 
Dagsorden: 
 
1.     KITA Aktionsprogramm 2021-2023 og, hvordan dagtilbudsområdet er gået i gang med at 
        omsætte landets særlige tilskudsprogram – oplæg ved Solveig Bendorff 
2.     Aktuelle informationer 
3.     Godkendelse af den åbne del af protokollatet fra styrelsesmødet den 15. september 2022 

 
Udo Jessen bød velkommen. 
 
Jesper Andersen valgtes til ordstyrer. 
 
Dagsordenspunkter til orientering og evt. beslutning 
 
1. KITA Aktionsprogramm 2021-2023 og, hvordan dagtilbudsområdet er gået i gang med at 
omsætte landets særlige tilskudsprogram i praksis – oplæg ved Solveig Bendorff 
Solveig Bendorff informerede ved hjælp af en power point-præsentation om KITA-Aktionsprogramm 
2021-2023 Præsentationen vedlægges som bilag til protokollen. 
 
2. Aktuelle informationer 
Der var ingen ordmeldinger. 
 
Dagsordenspunkter til beslutning 
 
3. Godkendelse af den åbne del af protokollatet fra styrelsesmødet den 15. september 2022 
Det udsendte protokollat blev godkendt med 1 afholdelse. 
 
Kristina  Sukatus fra Driftsrådet spurgte, om Styrelsen kunne være interesseret i, at repræsentanter 
fra Driftsrådet deltager i styrelsesmøderne. 
 
Udo Jessen svarede, at Styrelsen vil drøfte det på deres kommende klasurmøde i starten af 
november måned. 
 
Formanden sluttede mødet. 
 


